
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr X 

X Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 28 listopada 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 28 listopada 2024 o godz. 16:30, a zakończono o godz. 17:31 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Bojkowski 

2. Krzysztof Cykowski 

3. Dominika Drążek 

4. Tomasz Gala 

5. Michał Kuciński 

6. Elżbieta Kuzdrowska 

7. Piotr Mazurkiewicz 

8. Jan Michalski 

9. Marcin Patrys 

10. Adam Pestka 

11. Andrzej Pochopień 

12. Sylwia Szklorz 

13. Piotr Szmidt 

14. Anna Wojciuk-Nowak 

15. Agnieszka Zawadzka 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala otworzył X sesję Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Poinformował, że na mocy ustawy o samorządzie gminnym obrady są transmitowane na żywo, 

nagrywane i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a nagrania obrad 

dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej Urzędu oraz w sposób 

zwyczajowo przyjęty. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Sprawdzenie obecności.  

 

 



Wyniki głosowania 

 

OBECNY: 12, NIEOBECNY: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

OBECNY (12) 

 

Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, Elżbieta Kuzdrowska, 

Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-

Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNY (3) 

 

Andrzej Bojkowski, Andrzej Pochopień, Sylwia Szklorz 

 

Przewodniczący stwierdził, że w sesji uczestniczy 12 Radnych, ci stanowi kworum przy 

którym Rada Miejska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Powitał uczestników sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala odczytał porządek obrad, a następnie zapytał, czy są wnioski 

o jego zmianę. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski złoży wniosek o zmianę porządku obrad, 

polegający o usunięcie punktu 5 dotyczącego uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki 

opłaty za pojemnik lub worek i skierowanie projektu tej uchwały do ponownego rozpatrzenia. 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad. 

 

3. Głosowanie w sprawie zmiany w porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Głosowanie w sprawie zmiany w porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

 

Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, Elżbieta Kuzdrowska, 

Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka 

Zawadzka 

 

 



PRZECIW (1) 

 

Piotr Mazurkiewicz 

 

NIEOBECNI (3) 

 

Andrzej Bojkowski, Andrzej Pochopień, Sylwia Szklorz 

 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek o zmianę porządku obrad został przyjęty, następnie 

odczytał zmieniony porządek obrad. 

 

4. Przedstawienie zmienionego porządku obrad. 

 

Przewodniczący odczytał zmieniony porządek obrad. 

 

5. Głosowanie w sprawie zatwierdzenia zmienionego porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Głosowanie w sprawie zatwierdzenia zmienionego porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

 

Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, Elżbieta Kuzdrowska, 

Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-

Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (3) 

 

Andrzej Bojkowski, Andrzej Pochopień, Sylwia Szklorz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że zmieniony porządek obrad został zatwierdzony i przyjęty. 

Obecny na sesji mieszkaniec Adrian Kiss przedstawił projekt planowanej  na własnej działce budowy 

pawilonów handlowych, poprosił Radnych o zapoznanie się z nim i umówienie spotkania w tej 

sprawie. 

 

6. Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Miejskiej z dnia 30 października 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala powiedział, że protokół Radni otrzymali w wersji elektronicznej. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Miejskiej z dnia 30 października 2024 r.  



Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

 

Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, Elżbieta Kuzdrowska, Piotr 

Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, 

Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (3) 

 

Andrzej Bojkowski, Andrzej Pochopień, Sylwia Szklorz 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

7. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji w dniu 28 października 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala powiedział, że protokół Radni otrzymali w wersji elektronicznej. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji w dniu 28 października 2024 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

 

Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, Elżbieta Kuzdrowska, Piotr 

Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, 

Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (3) 

 

Andrzej Bojkowski, Andrzej Pochopień, Sylwia Szklorz 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek. (punkt 

zdjęto z porządku obrad) 



9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Skarbnik Bogusława Krawczyk szczegółowo omówiła poszczególne pozycje zmian  

w budżecie Gminy, wyjaśniając powody ich wprowadzenia. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

 

Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan 

Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

PRZECIW (1) 

 

Michał Kuciński 

 

NIEOBECNI (3) 

 

Andrzej Bojkowski, Andrzej Pochopień, Sylwia Szklorz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr X/49/2024 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2024 r. 

 

Skarbnik Bogusława Krawczyk szczegółowo omówiła poszczególne pozycje zmian  

w budżecie Gminy, wyjaśniając powody ich wprowadzenia. 

Odpowiedziała na pytanie Radnego Michała Kucińskiego, wyjaśniając co to są wydatki 

obronne w budżecie. 

 

Wobec braku innych pytań Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odczytał treść 

procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2024 r.  

 

 

 



Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

 

Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta Kuzdrowska, Piotr 

Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-

Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

PRZECIW (1) 

 

Michał Kuciński 

 

NIEOBECNI (3) 

 

Andrzej Bojkowski, Andrzej Pochopień, Sylwia Szklorz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr X/50/2024 

 

11. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski przedstawił sprawozdanie z działalności, poinformował min.  

o konferencji z Wojewodą, spotkaniu z Komendant Komisariatu w Niemodlinie w sprawie szeroko 

pojętego bezpieczeństwa w Gminie. Przypomniał, że Dyrektor KRUS przekazała strażakom 

ochotnikom z OSP Tułowice torbę ze sprzętem. Wymienił również inne spotkani, w których brał 

udział.  

 

12. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

między Sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala wymienił spotkania, w których wraz z Wiceprzewodniczącym 

brał udział. Wymienił min. uroczystości z okazji rocznicy odzyskania niepodległości, spotkaniu  

z Kołem Gospodyń Wiejskich z Szydłowie i innych. 

 

13. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Radna Dominika Drążek odczytała treść złożonej interpelacji w sprawie budowy infrastruktury 

drogi przy ulicy Stawowej. 

 

14. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala poinformował o piśmie Pana Marka Bocianowskiego 

Nadleśniczego Leśnictwa Prószków z prośbą o możliwość przedstawienia informacji związanych 

min. z historią Lasów Państwowych i aktualnym stanie prac. Wymienił zaproszenia skierowane do 

Rady. 



15. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Radny Michał Kuciński przypomniał o złożonym wniosku o podjęcie interwencji dotyczącej 

wypłaszczenia krawężników na ścieżce rowerowej na ulicy Betonowej i Porcelitowej, co do tej 

pory nie zostało wykonane. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odpowiedział, że oczekuje wizyty przedstawiciela Zarządu Dróg 

Wojewódzkich z Grodkowa, na której ten temat będzie poruszony. Wyjaśnił zasadność 

podwyższonych krawężników przypomniał, że ścieżka znajduje się przy ciągu drogi wojewódzkiej. 

Po spotkaniu Burmistrz przekaże ustalenia. 

 

16. Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala zapytał o sprawę samochodu dla OSP Goszczowice, na co 

Burmistrz poinformował, że OSP otrzymała środki, za które zakupiła profesjonalny kład OSP,  

a Gmina złożyła wniosek o dofinansowanie zakupu samochodu strażackiego i liczy że uda się 

otrzymać dofinansowanie w granicach 90%. 

Burmistrz wspomniał o otrzymaniu od Wód Polskich odpowiedzi na wniosek o oczyszczenie  

i oskarpowanie cieków wodnych na terenie Gminy. Wody poinformowały, że zinwentaryzowane 

szkody zostały ujęte w wykazie szkód powodziowych, a zadanie przywrócenia drożności przekroju 

koryt oraz cieku zostaną uwzględnione w projekcie programu na 2025 r. 

17. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący podał terminy następnych spotkań: 

16 grudnia 2024 r. godz. 16:30 - wspólne posiedzenie Komisji, 

19 grudnia 2024 r. godz. 16:30  - sesja 

 

W związku ze wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej w Tułowicach 

Tomasz Gala zamknął X sesję Rady Miejskiej w Tułowicach. 

        Przewodniczący Rady Miejska w Tułowicach 

Tomasz Gala 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


